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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisja Etyki Poselskiej (nr 7) 
24 lipca 2020 r.
Komisja Etyki Poselskiej, obradująca pod przewodnictwem poseł Moniki Falej 
(Lewica), przewodniczącej Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji Etyki Poselskiej na okres od 1 sierpnia 
do 31 grudnia 2020 r. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Beata Maciak, Robert Suszko – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 

Przewodnicząca poseł Monika Falej (Lewica): 
Witam bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji Etyki Poselskiej 24 lipca 2020 r. 
Witam posłów i posłanki, członkinie i członków Komisji. Jest nas dwoje, więc rozumiem, 
że mamy kworum i możemy obradować.
Wobec niewniesienia uwag do protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji protokół 

uważam za przyjęty. Rozumiem, że do tej chwili żadne uwagi nie zostały przesłane, więc 
ten protokół został przyjęty bez uwag.
Porządek  dzienny  posiedzenia  otrzymali  państwo  w zawiadomieniach.                                                       

Czy  do porządku  dziennego  są jakieś  uwagi? Uwag  nie  słyszę. Uznaję,  że porządek 
dzienny został przyjęty bez uwag. Przystępujemy do rozpatrzenia porządku dziennego, 
czyli do rozpatrzenia projektu planu pracy Komisji Etyki Poselskiej na okres od 1 sierp-
nia do 31 grudnia 2020 r. Mamy przed sobą plan pracy Komisji Etyki Poselskiej. W pkt 1 
mamy rozpatrywanie spraw osób, które zachowują się w sposób nieodpowiadający god-
ności posłów oraz spraw wynikających z majątkowych oświadczeń poselskich i rejestru 
korzyści. Ten punkt jest na okres od sierpnia do grudnia. Kolejny punkt – od września 
do grudnia – to analiza oświadczeń o stanie majątkowym posłów, złożonych na początku 
IX kadencji Sejmu RP i za 2019 r. W grudniu mamy jeszcze wybór przewodniczącego 
i zastępcy przewodniczącego Komisji. Czy do tego planu są jakieś sugestie, uwagi lub 
propozycje?
Członkowie Komisji otrzymali projekt planu pracy. W dniu 7 lipca 2020 r. wpłynęło 

do nas  pismo  pani marszałek  Sejmu,  dotyczące  sporządzania  planów  pracy  komisji 
na ww. okres do 31  lipca br., więc zdążymy to zrobić w terminie. Myślę, że jeżeli nie 
ma uwag, możemy ten plan przyjąć. 
Jak przed chwilą przedstawiłam, plan obejmuje rozpatrywanie spraw posłów, któ-

rzy  zachowują  się  w sposób  nieodpowiedni.  Jeżeli  nie ma do niego  uwag,  to myślę, 
że będziemy mogli  przyjąć  ten  plan. Wnoszę  o przyjęcie  planu  pracy Komisji  Etyki 
Poselskiej na okres od 1 sierpnia do 31 grudnia 2020 r. Kto jest za? Dwie osoby. Głosów 
przeciwnych nie widzę. Głosów wstrzymujących się również. Tak że bardzo serdecznie 
dziękuję. 
Stwierdzam,  że Komisja  jednogłośnie  przyjęła  plan  pracy  na okres  od 1  sierpnia 

do 31 grudnia 2020 r.

Poseł Jacek Świat (PiS): 
Czy można?

Przewodnicząca poseł Monika Falej (Lewica): 
Tak. Proszę bardzo.

Poseł Jacek Świat (PiS): 
Teraz formalnie zapytam, bo pani przewodnicząca kontaktowała się z panią marszałek. 
Kiedy przewidujemy najbliższe spotkanie? I czy ono już będzie otwarte?
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Przewodnicząca poseł Monika Falej (Lewica): 
Sugestie, które otrzymałam, wskazują, że jest  już możliwość zorganizowania spotka-
nia otwartego, żeby zostały rozpatrzone sprawy bieżące czy wnioski, które wpłynęły. 
Będziemy mogli również rozpatrywać sprawy, którym już nadano bieg, zgodnie z planem, 
jaki mieliśmy na dzień 21 lipca br.
Mam w związku z tym taką propozycję. W dniu 6 sierpnia odbędzie się Zgromadzenie 

Narodowe. 7 sierpnia jest już zaplanowane posiedzenie Sejmu. Proponuję, żeby 7 sierp-
nia zwołać też posiedzenie Komisji Etyki Poselskiej w sprawach zgłoszonych, którym 
został nadany bieg. Zaprosimy odpowiednich gości, posłanki i posłów. Jeżeli będzie taka 
możliwość, rozpatrzymy też wnioski, które wpłynęły, czy nadamy im bieg.

Poseł Jacek Świat (PiS): 
Dziękuję.

Przewodnicząca poseł Monika Falej (Lewica): 
Stwierdzam, że plan pracy został przyjęty. Jest propozycja kolejnego posiedzenia Komisji. 
Oczywiście wystąpimy do pani marszałek z pismem, żeby posiedzenie odbyło się 7 sierp-
nia br. Jeżeli chodzi o godzinę, to będzie to zależeć od harmonogramu. Dostosujemy się, 
tak żeby można było zaprosić odpowiednie osoby na nasze posiedzenie.
Czy  jest  jeszcze  coś w ramach wolnych wniosków, uwag  lub  sugestii? Nie widzę. 

W takim razie zamykam posiedzenie. Informuję, że protokół posiedzenia będzie wyło-
żony do wglądu w sekretariacie Komisji. Serdecznie dziękuję. Dziękuję za przybycie. 
Dziękuję też obsłudze za sprawne przygotowanie posiedzenia. Dziękuję uprzejmie.


